

ORDERS OF REFERENCE

HOUSE OF COMMONS

Thursday, October 3, 1974.

Ordered,—That the following Members do compose the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration:

- | | |
|------------------|------------|
| | Messrs. |
| Alexander | Johnston |
| Appolloni (Mrs.) | MacGuigan |
| Caccia | Olivier |
| Condon | Orlikow |
| Dionne | Parent |
| (Kamouraska) | Portelance |
| Dupont | Rompkey |
| Ellis | Skoreyko |
| Epp | Stollery |
| Fleming | Yewchuk |
| Friesen | |

Thursday, October 3, 1974.

Ordered,—That Vote 1 relating to the Department of Labour;

Vote 30 relating to the Unemployment Insurance Commission;

Votes 1, 5, 10, 15 and 20 relating to the Department of Manpower and Immigration;

Vote 25 relating to the Immigration Appeal Board;

Vote 5 relating to the Canada Labour Relations Board, for the fiscal year ending March 31, 1975, be referred to the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

Tuesday, October 8, 1974.

Ordered,—That Bill C-12, An Act to provide for the resumption of grain handling operations on the west coast of Canada, be referred to the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

ATTEST

Le Greffier de la Chambre des communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

CHAMBRE DES COMMUNES

Le jeudi 3 octobre 1974

Il est ordonné,—Que le Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration soit composé des députés dont les noms suivent:

- | | |
|------------------------------|------------|
| | MM. |
| Alexander | Johnston |
| Appolloni (M ^{me}) | MacGuigan |
| Caccia | Olivier |
| Condon | Orlikow |
| Dionne | Parent |
| (Kamouraska) | Portelance |
| Dupont | Rompkey |
| Ellis | Skoreyko |
| Epp | Stollery |
| Fleming | Yewchuk |
| Friesen | |

Le jeudi 3 octobre 1974

Il est ordonné,—Que le crédit 1 ayant trait au ministère du Travail;

Le crédit 30 ayant trait à la Commission d'assurance-chômage;

Les crédits 1, 5, 10, 15 et 20 ayant trait au ministère de la Main-d'œuvre et de l'Immigration; et

Le crédit 25 ayant trait à la Commission d'appel de l'immigration; et

Le crédit 5 ayant trait au Conseil canadien des relations du travail soient renvoyés au Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration.

Le mardi 8 octobre 1974

Il est ordonné,—Que le Bill C-12, Loi portant reprise des opérations de manutention des grains sur la côte ouest, soit déféré au Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration.

ATTESTÉ

WEDNESDAY, OCTOBER 2, 1974

(2)

The Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration met at 3:55 o'clock p.m. this day, the Chair was Mr. Stollery, presiding.